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INFORMATION NOTE
CRIMINAL RECORDS/ CERTIFICAES OF GOOD CONDUCT IN THE UK
‘TO WHOM IT MAY CONCERN
The UK police do not issue "certificates of good conduct," or similar certificate covering the absence or otherwise, of a criminal record, however foreign ministries and embassies will generally accept a police reply under the subject access provisions of the Data Protection Act 1998 as a suitable equivalent.

The Data Protection Act 1998 gives individuals the right to ask in writing whether there is any personal data that the Metropolitan Police holds or has processed about them. This is the right of Subject Access.  

If personal data is held about an individual, they can be given a copy of the personal data held and the reasons for this. If the individual did not reside in the London Metropolitan area, the police authority nearest to where the individual lived in the UK can provide this information.  

All police authorities apply for Access to Information held about individuals on the Police National Computer (PNC). The processing of these applications is carried out by the Association of Chief Police Officers Criminal Records Office (ACRO).
The information contained in this Note is general and should not be taken as a definitive statement of law.
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ИНФОРМАЦИОННАЯ НОТА

РАЗЪЯСНЕНИЕ ПО ВОПРОСУ «СПРАВОК О ХОРОШЕМ ПОВЕДЕНИИ» 
Всем заинтересованным лицам

Полиция Великобритании не выдает «справок о хорошем поведении», или иных сертификатов, отражающих наличие или отсутствие судимости, однако иностранные правительства и посольства обычно принимают в качестве допустимого эквивалента  ответ полиции на запрос в рамках положения о доступе гражданина к информации о нем согласно законодательному акту о защите данных 1998г.
Законодательный акт о защите данных 1998г. дает частному лицу право подавать письменный запрос  о том, хранит ли столичная полиция какие-либо данные о нем и обрабатывала ли она когда-либо такие данные. В этом и состоит право доступа гражданина к информации о себе.
Гражданин имеет право получить копию персональных данных, а также информации о причине, по которой они хранятся. Если гражданин проживает вне территории ответственности столичной полиции, информацию может предоставить полицейское подразделение, ближайшее к месту проживания гражданина на территории Великобритании.
Все полицейские подразделения подают заявку на доступ к информации, хранящейся в общенациональной базе данных полиции Великобритании. Обработку таких запросов осуществляет офис регистрации правонарушений ассоциации старших офицеров полиции.

Приведенная выше информация является общеознакомительной и не должна рассматриваться в качестве дословной выдержки из законодательных актов.
КОНЕЦ ИНФОРМАЦИОННОЙ НОТЫ
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